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Apparatus for kinetic therapy, especially for reeducation treatment.
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Bewegungstherapeutisches Gerat, insbesondere fiir heilgymnastische Behandlung.
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Appareil de kinésithérapie, notamment pour les traitements de rééducation.
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Abstract (en)
The apparatus comprises, mounted on an orientable support (16), a plate (5) with a control arm (6) driven by the movement of a member or
segment of a member and adapted to interact with a plurality of means delivering image signals of the characteristics of the movement which
are used in a central cabinet (3) for the purposes of visualisation and intervention in respect of the characteristics of the movement. Application:
reeducation treatment. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'appareil comprend, montée sur un support orientable (16), une platine (5) avec un bras de contrble (6) entrainé par le mouvement d'un membre
ou segment de membre et adapté a coopérer avec une pluralité de moyens délivrant des signaux image des caractéristiques du mouvement et
exploités dans une armoire centrale (3) a des fins de visualisation et d'intervention sur les caractéristiques du mouvement. Application : traitements
de rééducation.
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